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Vergadering Provinciale Staten op 29 mei 2013 
 
 

Interpellatieverzoek (art. 41 RvO) 
 
over het vervroegde afschot van edelherten 
 
Ondergetekende verzoekt het college van Gedeputeerde Staten inlichtingen te verstrekken over bovengenoemd 
onderwerp. De onderstaande toelichting en vragen zijn onderwerp van interpellatie : 
 
 
Toelichting : 
 
Volgens een bericht bij Omroep Gelderland heeft Gedeputeerde van Dijk toestemming gegeven om per 1 mei 
edelherten af te schieten 1. Volgens de in 2010 verleende ontheffing mag dit echter slechts tussen 1 augustus en 
15 maart plaatsvinden. Afschot tussen 1 mei en 1 augustus is om verschillende redenen extra ongewenst. 

• Het is de periode dat de jonge dieren geboren worden. De jacht zorgt voor een onacceptabele verstoring. 
Ook voor vogels waarvoor het het broedseizoen is. 

• Jonge kalfjes zijn afhankelijk van hun moeder voor hun voedsel, en er is het risico dat deze geschoten 
wordt. 

• Als drachtige hindes geschoten worden zal het nog niet geboren maar al wel levensvatbare kalfje 
langzaam verstikken wegens zuurstofgebrek. Dat is niet toegestaan volgens de Flora- en Faunawet. 

• Jacht in het toeristenseizoen, wanneer veel mensen natuurgebieden bezoeken, brengt ook extra risico’s 
op ongevallen met zich mee. 

• Het vervroegde afschot zou toegestaan zijn om landbouwschade te voorkomen. Tegelijkertijd ontstaat er 
door het afschot in deze periode echter een groter risico op verstoring, en aanrijdingen door vluchtende 
dieren. 
 

Op de website met bekendmakingen is geen besluit te vinden waarin deze toestemming gegeven wordt. Ook is het 
niet op de agenda of besluitenlijst van Gedeputeerde Staten terug te vinden. Volgens het bericht bij Omroep 
Gelderland vermoed Vereniging Het Edelhert dat de gedeputeerde van mening is dat het extra afschot binnen de 
10 % regeling zou vallen, zodat er geen ontheffing verleend hoeft te worden. De 10 % regeling is echter niet 
bedoeld om het jachtseizoen op deze manier te verlengen. 
 
Vragen : 
 

• Op welke manier is er toestemming verleend om tussen 1 mei en 1 augustus edelherten te schieten ? 
 

• Waarom is er geen besluit genomen, en ontheffing verleend, zodat er bezwaar gemaakt kan worden door 
belanghebbenden, en er een voorlopige voorziening aangevraagd kan worden ? 
 

• Is dit een “geheim” agendapunt geweest op de agenda van Gedeputeerde Staten ? 
 

• Is er vooraf juridisch advies ingewonnen ? 
 

                                                      
1 http://www.omroepgelderland.nl/web/nieuws-1/2015588/afschieten-edelherten-vervroegd.htm 
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• Waarom heeft de gedeputeerde hierover geen mededeling gedaan in de mededelingenbrief of in de 
vergadering van de commissie Landelijk Gebied, Cultuur en Jeugdzorg van 15 mei ? 
 

• Waarom is er geen bekendmaking geweest over deze belangrijke wijziging op de website van de provincie, 
zodat mensen niet verrast worden door de extra jacht in natuurgebieden ? 
 

• Is de telmethode gewijzigd, waardoor er extra veel meer dieren dan vorig jaar lijken te zijn ? 
 

• Is de opening van ecoduct Hulshorst mede de aanleiding voor het vervroegde afschot ? 
 

• Is er al een visie omtrent de vele landbouwenclaves op de Veluwe, die een scheiding tussen natuur- en 
landbouwgebieden bemoeilijken ? 
 

• Zijn GS bereid de toestemming om tussen 1 mei en 1 augustus edelherten te schieten in te trekken ? 
 
 
 
 
L. van der Veer, 
Partij voor de Dieren. 
 
 
 

   

 
 


